
Dz-08.0021.42.2022 

 

PROTOKÓŁ 

z XLII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 26 maja 2022 r. 

(godz. 18:00) w trybie zdalnym za pośrednictwem aplikacji MS TEAMS 

 
                 

Przewodniczący Rafał Torba przywitał radnych Dzielnicy VIII. 

 

W związku z tym, że XLII sesja odbywała się w trybie zdalnym przed rozpoczęciem obrad 

została sprawdzona lista obecności. Listę odczytał Rafał Torba – Przewodniczący Rady                        

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki. 

 

W związku z tym, że XLII sesja odbywała się w trybie zdalnym przed rozpoczęciem obrad 

Rafał Torba – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki odczytał informację,               

że sesja Rady Dzielnicy VIII Dębniki jest utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 

 

Przewodniczący Rafał Torba ponownie przywitał radnych Dzielnicy VIII Dębniki                      

i stwierdziwszy na podstawie listy obecności (w załączeniu) quorum otworzył XLII sesję Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki. 

  

 

P. R. Torba przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania Przestrzennego                        

i Terenów Zielonych w sprawie zbycia części działki nr 65/12 obręb 76 Podgórze                                

przy ul. Bogucianka w Krakowie – druk nr 402. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania Przestrzennego                          

i Terenów Zielonych w sprawie zbycia nieruchomości położonych przy ul. Obrony Tyńca                   

w Krakowie – druk nr 403. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu budowy odcinka drogi z kruszywa – ul. Bogucianka – druk nr 404. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

koncepcji drogowej pn.: „Budowa drogi oznaczonej w mpzp obszaru „Kliny-Południe” 

jako KDL.2 w rejonie ul. Komuny Paryskiej w Krakowie – druk nr 405. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

udrożnienia przejazdu przez połączenie ul. Prylińskiego z ul. Odrzywolskiego – druk                   

nr 406. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

opracowania dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Uruchomienie autobusowej 

komunikacji miejskiej do Bodzowa – dostosowanie ul. Widłakowej” – druk nr 407. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu przebudowy ścieżki rowerowej w obrębie ronda Grunwaldzkiego – druk nr 408. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu budowlanego zewnętrznego układu komunikacyjnego dla inwestycji pn. 

„Budowa zjazdu indywidualnego z ulicy Laurowej na działkę nr 14 obr. 37 Podgórze                             

w Krakowie oraz utwardzenie odcinka drogi dojazdowej ulicy Laurowej na części działki 

nr 75 obr. 37 Podgórze w Krakowie” – druk nr 409. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

montażu wyspowych progów zwalniających na ul. Tynieckiej w Krakowie na odcinku                

od Rynku Dębnickiego do ul. Szwedzkiej – druk nr 410. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                        

w sprawie  korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2022 – druk nr 411. 

13. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. R. Torba zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. R. Torba poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia strefy zamieszkania na obszarze ul. Czerwone Maki                             

w Krakowie – druk nr 412. Wniosek został podpisany przez 6 radnych - wymagane jest 11 

podpisów, w związku z tym zapytał kto z radnych nie podpisanych pod wnioskiem popiera jego 

wprowadzenie do porządku obrad. 

Zgłosili się: p. I. Chamielec, p. A. Moskal, p. S. Siekacz, p. M. Brągiel, p. A. Zięba.   

P. R. Torba poddał wniosek pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – nieobecna 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – nieobecny 
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P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 13 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. R. Torba poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 13. 

P. R. Torba poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2023 – druk nr 413. Wniosek został podpisany przez 6 radnych - wymagane 

jest 11 podpisów, w związku z tym zapytał kto z radnych nie podpisanych pod wnioskiem 

popiera jego wprowadzenie do porządku obrad. 

Zgłosili się: p. I. Chamielec, p. A. Moskal, p. S. Siekacz, p. M. Brągiel, p. A. Zięba.   

P. R. Torba poddał wniosek pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – nieobecna 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 14 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. R. Torba poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 14, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 15. 

P. R. Torba stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał  

stanowi porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. R. Torba oddał głos p. I. Chamielec – radnej Miasta Krakowa. 

P. I. Chamielec poinformowała, że został uchwalony miejscowy plan zagospodarowania 
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przestrzennego obszaru „Obozowa - Skośna”. 

 

Ad. 3. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Terenów Zielonych w sprawie zbycia części działki nr 65/12 obręb 76 Podgórze                                

przy ul. Bogucianka w Krakowie – druk nr 402. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego                        

i Terenów Zielonych w sprawie zbycia części działki nr 65/12 obręb 76 Podgórze                                

przy ul. Bogucianka w Krakowie – druk nr 402.   

P. P. Rusocki odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Planowania Przestrzennego i Terenów Zielonych w sprawie zbycia części działki 

nr 65/12 obręb 76 Podgórze przy ul. Bogucianka w Krakowie – druk nr 402. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – nie bierze udziału w głosowanie 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – nieobecna 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 13 za, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/396/2022. 

 

Ad. 4. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Terenów Zielonych w sprawie zbycia nieruchomości położonych                                  



5 

 

przy ul. Obrony Tyńca w Krakowie – druk nr 403. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego                        

i Terenów Zielonych w sprawie zbycia nieruchomości położonych przy ul. Obrony Tyńca                   

w Krakowie – druk nr 403.   

P. P. Rusocki odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Planowania Przestrzennego i Terenów Zielonych w sprawie zbycia nieruchomości 

położonych przy ul. Obrony Tyńca w Krakowie – druk nr 403. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – wstrzymuje się 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – wstrzymuje się 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – nieobecna 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 12 za, 2 wstrzymujące się. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/397/2022. 

 

Ad. 5.  

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury    

w sprawie projektu budowy odcinka drogi z kruszywa – ul. Bogucianka – druk nr 404. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu budowy odcinka drogi z kruszywa – ul. Bogucianka – druk nr 404.   

P. P. Rusocki odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie projektu budowy odcinka drogi z kruszywa                             

– ul. Bogucianka – druk nr 404. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 
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W dyskusji udział wziął p. S. Siekacz. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 15 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/398/2022. 

 

Ad. 6. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury    

w sprawie koncepcji drogowej pn.: „Budowa drogi oznaczonej w mpzp obszaru                               

„Kliny-Południe” jako KDL.2 w rejonie ul. Komuny Paryskiej w Krakowie – druk nr 405. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

koncepcji drogowej pn.: „Budowa drogi oznaczonej w mpzp obszaru „Kliny-Południe” jako 

KDL.2 w rejonie ul. Komuny Paryskiej w Krakowie – druk nr 405.   

P. P. Rusocki odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie koncepcji drogowej pn.: „Budowa drogi oznaczonej                 

w mpzp obszaru „Kliny-Południe” jako KDL.2 w rejonie ul. Komuny Paryskiej w Krakowie                    

– druk nr 405. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji.  

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 
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P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 15 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/399/2022. 

 

Ad. 7. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury    

w sprawie udrożnienia przejazdu przez połączenie ul. Prylińskiego z ul. Odrzywolskiego – druk                   

nr 406. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

udrożnienia przejazdu przez połączenie ul. Prylińskiego z ul. Odrzywolskiego – druk                   

nr 406.   

P. P. Rusocki odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie udrożnienia przejazdu przez połączenie ul. Prylińskiego 

z ul. Odrzywolskiego – druk nr 406. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji.  

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 
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P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 15 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/400/2022. 

 

Ad. 8. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury    

w sprawie opracowania dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Uruchomienie autobusowej 

komunikacji miejskiej do Bodzowa – dostosowanie ul. Widłakowej” – druk nr 407. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

opracowania dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Uruchomienie autobusowej komunikacji 

miejskiej do Bodzowa – dostosowanie ul. Widłakowej” – druk nr 407.   

P. P. Rusocki odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie opracowania dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Uruchomienie autobusowej komunikacji miejskiej do Bodzowa – dostosowanie                                     

ul. Widłakowej” – druk nr 407. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji.  

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 
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P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 15 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/401/2022. 

 

Ad. 9. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury    

w sprawie projektu przebudowy ścieżki rowerowej w obrębie ronda Grunwaldzkiego – druk                 

nr 408. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu przebudowy ścieżki rowerowej w obrębie ronda Grunwaldzkiego – druk nr 408.   

P. P. Rusocki odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie projektu przebudowy ścieżki rowerowej w obrębie ronda 

Grunwaldzkiego – druk nr 408. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji.  

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 15 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/402/2022. 
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Ad. 10. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury    

w sprawie projektu budowlanego zewnętrznego układu komunikacyjnego dla inwestycji pn. 

„Budowa zjazdu indywidualnego z ulicy Laurowej na działkę nr 14 obr. 37 Podgórze                             

w Krakowie oraz utwardzenie odcinka drogi dojazdowej ulicy Laurowej na części działki nr 75 

obr. 37 Podgórze w Krakowie” – druk nr 409. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

projektu budowlanego zewnętrznego układu komunikacyjnego dla inwestycji pn. „Budowa 

zjazdu indywidualnego z ulicy Laurowej na działkę nr 14 obr. 37 Podgórze w Krakowie                    

oraz utwardzenie odcinka drogi dojazdowej ulicy Laurowej na części działki nr 75 obr. 37 

Podgórze w Krakowie” – druk nr 409.   

P. P. Rusocki odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie projektu budowlanego zewnętrznego układu 

komunikacyjnego dla inwestycji pn. „Budowa zjazdu indywidualnego z ulicy Laurowej                          

na działkę nr 14 obr. 37 Podgórze w Krakowie oraz utwardzenie odcinka drogi dojazdowej ulicy 

Laurowej na części działki nr 75 obr. 37 Podgórze w Krakowie” – druk nr 409. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji.  

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 15 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/403/2022. 
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Ad. 11 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury    

w sprawie montażu wyspowych progów zwalniających na ul. Tynieckiej w Krakowie na odcinku                

od Rynku Dębnickiego do ul. Szwedzkiej – druk nr 410. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

montażu wyspowych progów zwalniających na ul. Tynieckiej w Krakowie na odcinku                

od Rynku Dębnickiego do ul. Szwedzkiej – druk nr 410.   

P. P. Rusocki odczytał opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały wniesionego 

przez Komisję Infrastruktury w sprawie montażu wyspowych progów zwalniających                         

na ul. Tynieckiej w Krakowie na odcinku od Rynku Dębnickiego do ul. Szwedzkiej – druk                     

nr 410. 

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji.  

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Aleksander Zięba - za 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Rafał Torba – za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Maria Olszańska – za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Łukasz Balon – przeciw 

Wynik głosowania: 14 za, 1 przeciw. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/404/2022. 

 

Ad. 12.  

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2022 – druk nr 411. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                        
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w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2022 – druk nr 411.  

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. P. Rusocki odczytał autopoprawkę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały 

wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2022 – druk nr 411. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał  projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 15 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/405/2022. 

 

Ad. 13. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wprowadzenia strefy zamieszkania na obszarze ul. Czerwone Maki                               

w Krakowie – druk nr 412. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                        

w sprawie wprowadzenia strefy zamieszkania na obszarze ul. Czerwone Maki w Krakowie                      

– druk nr 412.   

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 
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głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 

P. Bartosz Paszkowski – nieobecny 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 15 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/406/2022. 

 

Ad. 14. 

 

P. R. Torba poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2023 – druk nr 413. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                        

w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2023 – druk nr 413.   

P. R. Torba otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. R. Torba poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

P. R. Torba wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik głosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon – za 

P. Mariusz Brągiel – za 

P. Rafał Brudniak – nieobecny 

P. Paweł Bystrowski – nieobecny 

P. Iwona Chamielec - za 

P. Krzysztof Hakenszmidt - za 

P. Andrzej Moskal – za 

P. Maria Olszańska – za 
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P. Bartosz Paszkowski – za 

P. Renata Piętka – za 

P. Arkadiusz Puszkarz – za 

P. Elżbieta Pytlarz – nieobecna 

P. Judyta Pyzik – za 

P. Piotr Rusocki - za 

P. Sławomir Siekacz - za 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza – nieobecny 

P. Urszula Twardzik – za 

P. Marcin Wrona – nieobecny 

P. Piotr Zaraska – za 

P. Aleksander Zięba - za 

Wynik głosowania: 15 za, jednogłośnie. 

P. R. Torba stwierdził podjęcie uchwały nr XLII/407/2022. 

 

Ad. 15 

 

P. R. Torba poinformował, że XLIII sesja Rady Dzielnicy VIII Dębniki zostaje zwołana                            

na 15 czerwca 2022 r. o godzinie 18.00.    

P. R. Torba przypomniał o spotkaniu władz Miasta z mieszkańcami, które odbędzie się 31 maja 

br. o godzinie 17.00 w Ośrodku Kultury Ruczaj przy ul. Rostworowskiego 13.   

P. R. Torba poinformował, że 2 czerwca br. w godzinach od 17.00 do 19.00 w Klubie Kultury 

Tyniec przy ul. Dziewiarzy 7 odbędzie się spotkanie z mieszkańcami w sprawie budowy ośrodka 

rehabilitacji dzikich zwierząt.   

P. B. Paszkowski zaprosił radnych na Pychowicki Dzień Dziecka, który odbędzie się 28 maja 

2022 r. od godziny 11.00 przy ul. Sodowej. 

P. I. Chamielec poinformowała o zmianie godziny rozpoczęcia posiedzenia Komisji 

Praworządności, Polityki Społecznej i Mieszkalnictwa w dniu 27 maja 2022 r.  

W dyskusji udział wzięli: p. B. Augustyniak, p. A. Puszkarz, p. Ł. Balon, p. U. Twardzik. 

P. P. Rusocki podziękował p. P. Zarasce za pomoc w organizacji turnieju piłkarskiego podczas 

Pikniku na ul. Kolistej. 

P. P. Zaraska poprosił o przygotowanie podziękowań dla nauczycieli biorących udział                            

w turnieju piłkarskim na ul. Kolistej. 

W dyskusji udział wziął p. P. Rusocki. 

P. U. Twardzik poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się 13 czerwca                   

2022 r. o godzinie 17:30. 

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rafał Torba zamknął obrady XLII 

sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:03). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak            Rafał Torba 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki 


